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Vörös Szilárd polgármester
Tisztelettel korrontú- zentivánközségi Önkormányzaíképviselő+estülete ülésén meg-

jelenteket. A jegyzőkö nyv vezetésére Pápayíász|ő Imre jegyzőtjelölöm ki. Javaslatot teszek

az ülés napirendjére vonatkozóan. Napirónánek a kiküldött meghívóban szereplőket javaslom,

Akiezzelegyetért,kézfelemelésselszavazzon,

(A képviselő_testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadta el,)

Napirend

1.) Beszámoló a képviselő-testüle t áIta|hozott határozatohól és a két Ülés kÖzÖtt hozott intéz-

kedésekrő1
Előadó: Vörös Szilárd polgármester

2.) A2OI7, évi költségvetési rendelet módosításának megtárgyalása

Előadó: Vörös Szilárd polgármester

3.) A 2018. élvi költségvetési rendelet megtárgyalása

Előadó: Vörös Szilárd polgármester

4. ) A S zava zatszámláIő B izottság tagi ainak me gv álasztása

PiOadO: Pápay LászIő Imre jegyző

5") Az55_ös íőút melletti külterületi kerékpárut kezelői jogának éúadása a Magyr Közűt zrt,

részére
Előadó: Vörös Szilárd polgármester

6.) Egyebek



1.) Napirend
Beszámoló a képviselő-testület által hozott határozatokról és a

előző ülés óta hozott intézkedésekről

vörös szilárd polgármester
A képviselő-testület elfogadta a polgármesternek az előző üléssel kapcsolatos tájékoztatóját és

a jegyzői álláspáIyázattal kapcsolatos tájékoztatőját. Itt szeretném megjegyeznj, hogy már 3

eraeúoao volt és van egy beádott páIyázat, mely minden feltételnek megfelel Úgy tűnik, lesz
kiből választani. Örülök, mer1 az előző időszak tapasztalatai nagyon kedvezőtlenek voltak.
A képviselő-testüiet állást foglalt országos politikai kérdésben, melyhez kapcsolódó határozatot
elvittem az érintettnek,
Közbeszerezésitéjékoztatót hallgatott meg a képviselő-testület. A kiírások 2héten belül jelen-
nek meg.
A képviselő-testület elfogadta a polgármester 2018. évi szabadságolási ütemtervét.
A szennyvíz-agglomerációval kapcsolatban adott felhatalmazást a testület a polgármesternek,
mely levelet beadtuk az érintett hatóságnak,
LEADER pályázat előkészítésről döntöttünk, ez a temetőben levő útról szól. Egyeztettem az
egyházzal, mer1 ök nem pá|yázhatnak, itt haszonb érleti szerződést kell majd kotni az űtra. Öt-
millió forint páIyazati összegről van sző, 10 % önerővel. A teljes mérnöki anyag készen van.
Nemzetiségi önkormányzatokkal kötendő megállapodás felülvizsgáIatattérgyalta meg a képvi-
selő-testület" A megállapodásokat aláírtam,
Belső ellenőrzési ütemtervet újratárgyaltuk. a szerződés felmondásra keriilt március 31. napjá-
val. Az ellenőrzést az a cég fogja csinálni. aki jelenleg is ezt a feladatot látja e1.

A TOP pályázathoz kapcsolódóan döntöttünk arról, hogy a szélmalom melletti területet meg

kívánjuk vásárolni. Árverésen kivül született egyezség. 15 napon beliil kell az összeget kifizet-
nünk. A vételár előlegként megfinanszirozásrakerült, önerő nélküli így a vásárlás. A dokumen-
táciő készen áII a pályázat benyújtásához.
A szociális intézményünk éúadásával kapcsolatban születtet döntés. A fenntarló váltás tewezett
ideje:2018" április 1. MúlthétenKalocsánegyeztettünk. Azegyházrészéről, véleményeztékaz
elkészített anyagot, minden rendben v an az átadással kapcsolatban.
Start munkapíogram indul márciustól, mely novemberig tar1" A Szabadság utca 30. eladott in-
gatlannál (virágüzlet és szolgálati lakás) részünk van. Sajnos osztatlan a tulajdon, így az osztat-
1an közös tulajdon megszüntetését indítottam el" Sajnos a bajai építéshatóság építési ügyekben
összeferhetetlen az illetékes önkormányzat építési ügyeiben. Ki kellett zarni a hatóságot a

BKM-i Kormányhivatallal, akik kijelölték a bácsalmási építéshatóságot, akik tegnap bejáráson
voltak. Így elindulhatott a terület rendezése a mostani hasznáIati alapon.
Megkeresett az Eötvös József Főiskola kancellária helyettese az egyűtígondolkodás reményé-
ben. A téma a főiskola megújítása. a hosszú távűképzési lehetőségei miatt. Belekerültem egy
olyan csapatba, ahol a munkának a társadalmi egyeztetése van napirenden.
Az iskola intézményvezetői páIyázata kiírásra kerül, mefi a korábbi pályázat idén nyáron lejár.
Itt majd a képviselő-testületnek állást kell foglalnia.
A horgászokkal egyeztettünk. A befizetéseken és a működési feltételeken nem változtatott a
közösség.
Amennyiben nincs kérdés, kérem. az osztatlan közös tulajdon megszüntetésre hatalmazzafel a
képviselő-testület a polgármester. Aki ezze| egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon.



(A képviselő-testület ajavaslattal 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkul egyet-

értett és az alábbi határozatot hozta: )

13/2018.fiI.27.) Öh. HATAROZAT
Felhatalm azás asztatlan közös tulaj don megszüntetésére

Felsőszentiván Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhata|mazza Vörös Szilárd pol-
gármester, hogy a 6447 Felsőszentiván, Szabadság utca 30, számalatttalálható 935 és 936hrsz-
ú osztatlan ingatlanok közös tulajdon megszüntetése érdekében a szükséges intézkedéseket te-

gye rneg.

Határidő:
Felelős:

Határidő:
Felelős:

vörös szilárd polgármester
Kérem, döntsünk az első napirend elfogadásáról. Aki egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavaz-
zon"

(A képviselőlestület ajavaslattal 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkal egyet-

értett és az alábbi határozatot hozta: )

MDa18.űI.27.\ Öh. HATÁROZAT
Beszámoló a képviselő-testület á|ta| hozott határ ozatokról és az
előző ülés őta hozott intézkedésekről

Felsőszentiván Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag úgy határozott, a kép-
viselő-testület által hozott határozatokról és az előző ülés óta hozott intézkedésekről szóló be-

számolót elfogadja,

azonnali
Vörös Szilárd polgármester

azonnali
Vörös Szilárd polgármester

2.) Napirend
A 2017. évi költségvetési rendelet módosításának megtárgyalása

Vörös Szilárd polgármester
Az anyagot megküldtük a képviselő-testület tagjai részéte. A költségvetés 37.982.000 Ft-tal
növekszik. Olyan működési támogatásokhoz jutott így az önkormányzat, melynek egy része a
szociális intézménynél kialakult bérhelyzetre jelentet megoldást. A másik része mintegy 20
millió forint pályázatí összeg előlege, Atadom a szőt dr. Francsovics Istvánnak a Pénzügyi Bi-
zoltság elnökének.

Dr. Francsovics István képviselő
A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta2017 . évi költségvetés módosítását és azt elfogadásra java-

solja a képviselő{estületnek, miután pozitiv változásokról van szó,

vörös szilárd polgármester
Van-e kérdés, hozzászőlás a napirendhez kapcsolódóan? Amennyiben nincs, aki egyetért a ren-

delet tervezet elfo gadás ával, kérem, kézfe leme l és sel szav azzon.



(A képviselő-testület ajavaslattal 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkUl elfcl-

gadta Felsőszentiván Kazségi Onkormányzat Képviselő-testületének a 20]7. évi költségvetésről
szóló 2/20]7"(II"2S.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 1/201B. (II.27.) önkormány-
zati rendeletet.)

3.) Napirend
A 2018. élvi költségvetési rendelet meetárgyalása

vörös szilárd polgármester
A napirend azidei évi gazdáIkodásunk alapja, A szociális otthon költségeit egész évre tervez-
zük, célunk mietőbbi átadás, és az ezévi támogatás arányosan csökkenni fog. Ebben az évben
már tudunk tartalékkal számolni, mely vélhetően növekedni fog. Tavaly a szociális intézmény-
nél a megemelkedett minimálbér és garantált bérminimum jelentős terhet rótt a költségvetésre,
ezért indult el a fenntartó váltás. F.z az irány kedvezőbb ebben az évben, de a folyamatot nem

kell visszafordítani. Nagyon köszönöm Mártának a befektetett munkát ezzelkapcsolatban.
A költségvetésben mintegy 300 millió forint pályázati összeg van, ezétí ilyen nagy a költség-
vetés fő összege"
Továbbra sem emeltünk és vezettünk be új adókat, és megtartottuk a szociális rendeletben fog-
lalt támogatási formákat. Megkérem a dr. Francsovics Istvánt, a bizottság elnökét, abizottsági
véleményt ismertesse.

Dr. Francsovics István képviselő
A Pénzügyi Bizottság megtélrgyalta2018. évi költségvetés anyagát és azt elfogadásra javasolja
a képviselő-testületnek. Örömünkre szolgál, hogy a szociális intézményhez kapcsolódó anyagi
teher ebben az évben már nem fogja oly mérlékben terhelni a költségvetést.

vörös szilárd polgármester
Van-e kérdés, hozzászőlás a napirendhez kapcsolódóan? Amennyiben nincs, aki egyetért a ren-

delet tervezet elfo gadásával, kérem, kézfe lemel éssel szav azzon.

(A képviselő-testület ajavaslaítal 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfo-
gadta Felsőszentiván Kazségi Onkormányzat Képviselő-testiiletének a 20 ] 8. évi költségvetésről
szóló 2/20 1 8. (IL 27.) önkormányzati rendeletet.)

4.) Napirend
A szavazatszámláló Bizottság tagiainak a megválasztása

Yörös Szilárd polgármester
Aprilis 8-án országgyűlési választások lesznek Magyarországon. Már 2 párt képviselője járt a
településünkön. Minden jelöltnek a kampánytevékenységéhez önkormányzatunk helyszínt biz-
tosít. A szavazatszámláló bizottságban nincs változá.s. A pártoknak lehetőségük van a bizott-
ságba tagokat delegálni, akikkel bővül abizottságés nekik is kell esküt tennitik. Átadom a szőt
a jegyző úrnak.

pápay László Imre iegyző
A szayazatszámlálő bizottság tagjainak mandátuma az országgyűlési választások kiírásávalIe-
járt. A két szavazőkörben 3-3 fő bizottsági tagok kell majd választani, akik nTegváIasztják az

elnöküket, E mellé még2-2 póttagot is kell vá|asztani. A megválasztást követően a tagoknak a

bizottság előtt esküt kell tenni.



Vörös Szilárd polgármester
Aki egyetért a napirend elfogadásával, kérem, kézfelemeléssel szayazzon.

(A képviselő-testület ajavaslattal 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyet-
értett és az alábbi határozatot hozta: )

15/2018. {II.27.) oh. HATÁROZAT
A Szav azatszámláló Bizottsá g tagi ainak a megválas ztása
Felsőszentiván Községi Önkormányzat Képviselő-testülete aváIasztási eljárásról szőló 2013.
évi XXXVI. törvény 24" § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a felsőszentiváni sza-
v azatszám|áIó bizottságok tagj ának :

Salamon István Ferencné Felsőszentiván Petőfi Sándor u.42,
Farkas Szilveszterné Felsőszentiván Petőfi Sándor u. 44"

Szabó Sándor Felsőszentiván Rákóczi u. 62.

Csepregi János Lászlőné Felsőszentiván Batthyány u.75lB.
N,Iándity Vince Lászlóné Felsőszentiván Rákóczi u. 56,

Farkas Gabriella Felsőszentiván Jókai u.18.

a felső szent iv áni szav azatszámlálő bizottság p óttagj ának :

Farkasné Bognár Magdolna Felsőszentiván Rákóczi u.75lB.
KollárAliz Felsőszentiván Szent István u" 47lB.

lakosokat me gvál as ztj a.
A Képviselő-testül'et felhatalmazza apolgátmestert és a jegyzőt a szükséges intézkedés megté-
telére"

Felelős: Vörös Szilárd polgármester
Pápay LászIó Imre jegyző, HVI vezető

Flatáridő: 2018. március 19.

Ertesül: - szszb tagok, póttagok

5.) Napirend
Az 55-ös főút melletti külterületi kerékpárút kezelői ioeának átadása

aMawar kőzűt zrt. részére

Vörös Szilárd polgármester
Olyan átadásról van sző, melynél az adott dolgot meg sem kaptuk. Ezt most azonban át kell
adnunk" Dolgoztuk bele, kaszáltunk, vízetvezetttink le róla. Semmilyen hivatalos átadás azon-
ban nem volt ezzel kapcsolatban. Természetesen a kezelői munkát nem kívánjuk elvenni, azon-
ban a gyakorlatban nekünk ezzel kapcsolatban lesz dolgunk, hiszen pl. a kerékpárosok minket
keresnek meg először a problémákkal. Aberuházás nagyon jó dolog itt a térségben. Van-e kér-
dés,hozzászóIás? Amennyiben nincs, aki javasolja a külterületi kerékpárút kezelői jogának át-
adását a Magyar Közút Zrt. részéte, kérem, kézfelemeléssel szavazzon

(A képviselőlestület ajavaslattal 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyet-

értett és az alábbi határozatoí hozta", )



16/2018.(II .21.} Öt.. HATÁROZAT
Az 55-ös főút melletti külterületi kerékpárűtkezelői jogának átadása
a Magyar Közút Zrt. részére

Felsőszentiván Községi ÖnkormányzatKépviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület)
egyhangúlag úgy határozott, az 55-ös főút melletti külterületi kerékpárút kezelői jogát átadla a

Magyar Közút Zrt" részére.
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére.

Határidő: azonna]'i
Felelős: Vörös Szilárd polgármester

6.) Napirend
Eeyebek

vörös szilárd polgármester
A lakosságot elláttuk a szociális tűzifával. Kértem minden érintettet pl. házi segítségnyújtó,
kmb., mezőőt, hogy a rendkívüli időjarásra figyelemmel érlesítsenek, hogy vihessünk ki még
támogatást a legrászotultabbaknak.
Nyertünk a szociális céIű tűzifa támogatáshoz egy kiegészítő csomagot, 100 m3-t, ez 20-30
méasás nyárfarönkökből áll, de ezt nem is hoztuk el, mert az igényeket ki tudjuk elégíteni.
Megkérem a képviselő-testület tagait,hogy az egyebeken belül kérdéseiket, hozzásző|ásaikat
tegyék meg. Amennyiben többhozzászólás nincs a nyílt ülést berekesztem.

(A polgármester a nyílt ülést 10.55

==ryA€{-*\
( Vörös Szilárü)-

polgármester

ette.)


